
 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 czerwca 
2008 roku do dnia 14 sierpnia 2008 roku. 

W tym czasie odbyło się sześć posiedzeń Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 81/2008 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Barlinek na 2008 rok. 

2. Burmistrz Barlinka przyjął przedstawioną przez Skarbnika autopoprawkę do uchwały 
budżetowej na czerwiec 2008 roku. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zakładu Produkcyjno – Handlowego o 
umorzenie pozostałych do zapłacenia podatków na 2008 rok od nieruchomości i 
transportowy, w związku z pożarem i wyraził zgodę na umorzenie przedmiotowych 
podatków. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej w spr. rozłożenia na raty 
na rzecz gminy w związku z wyrejestrowaniem samochodu. Burmistrz wyraził zgodę 
na powyższe i postanowił rozłożyć zobowiązanie na cztery raty. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem SP nr 1 w spr. zabezpieczenia środków 
finansowych na utworzenia wc. Burmistrz postanowił wystosować pismo do Dyrekcji 
SP nr 1 o dokładne sprecyzowanie i przedstawienie kosztów na w/w zadanie. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem SP ZOZ w Barlinku z prośbą o przyznanie 
dotacji w wysokości 19.447,00 zł tj. w wysokości podatku od nieruchomości na rok 
2008. Burmistrz zaopiniował wniosek pozytywnie i wyraził zgodę na powyższe. 
Jednocześnie skierował wniosek do Rady Miejskiej z prośbą o opinię.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PKO BP S.A. Oddz. w Barlinku, 
informującym o wdrażaniu nowego, zintegrowanego systemu obsługi Klientów. 
Jednocześnie zapoznał się z opinią Skarbnika Barlinka dot. likwidacji rachunku w 
PKO BP S.A., gdy będzie przesył elektroniczny. Burmistrz pozytywnie ustosunkował 
się do przedstawionej opinii i wyraził zgodę na powyższe. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wpisu do hipoteki – zaległości 
podatkowe Pana B. Gubały. Burmistrz postanowił dokonać wpisu do hipoteki w 
przedmiotowej sprawie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem umowy pomiędzy Telewizją Polską S.A. 
w Warszawie Oddział w Szczecinie, a Gminą Barlinek do sponsorowania przez 
Zleceniodawcę audycji pod tytułem „Lato z TVP Szczecin”. Koszty edycji audycji to 
kwota 10.000,00 zł + podatek VAT. Burmistrz postanowił podpisać umowę i 
zabezpieczyć środki finansowe na w/w cel dokonując zmian budżetowych w miesiącu 
sierpniu. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
za I półrocze 2008 roku.  

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dostarczonym przez Dyrektora SP Nr 1 
kosztorysem na remont toalet w szkole z prośbą o przekazanie środków finansowych 
na ten cel i wyraził zgodę na przekazanie ww. środków w kwocie 20 000,00 zł. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem RG.I o przydzielenie dodatkowych 
środków na opracowanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania, i 
wyraził zgodę na przekazanie ww. środków w kwocie 5 000,00 zł. 
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13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z prośbą WOPR w Barlinku o dofinansowanie zakupu 
silnika do motorówki i postanowił spotkać się z Kierownikiem WOPR w ww. sprawie. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą kosztów utrzymania punktu 
Wydziału Komunikacji w Barlinku i w związku z przejęciem większości zadań 
ustawowych przez Starostwo Powiatowe w Myśliborzu, zobowiązał Sekretarza 
Barlinka do uzyskania od Starosty Myśliborskiego informacji na temat zasadności 
dalszego utrzymywania przez Gminę ww. punktu. 

15. Burmistrz Barlnka, po zapoznaniu się z prośbą PGK Sp. z o.o. w Barlinku o 
sfinansowanie 2-ch pomp zraszających boiska użytkowane przez MKS Pogoń, wyraził 
zgodę na dofinansowanie przedmiotowych pomp w kwocie 5 000,00 zł.  

16. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dotyczącą przesunięcia przyznanych  
środków w budżecie z zadania pn. „Modernizacja strażnicy OSP w Barlinku na 
potrzeby Gminnego Centrum Ratownictwa - dokumentacja” na zadanie pn. 
„Modernizacja strażnicy OSP w Barlinku na potrzeby Gminnego Centrum 
Ratownictwa”, wyraził zgodę na przedmiotowe przesunięcie ww. środków. 

17. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z pismem Komendanta Miejsko-Gminnego 
OSP dotyczącym zwiększenia środków na ochronę przeciwpożarową w gminie 
Barlinek, wyraził zgodę na zwiększenie ww. środków w kwocie 15 000,00 zł.  

18. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dotyczącą kredytu w rachunku 
bieżącym, wyraził zgodę na podjęcie przez Gminę kredytu na ww. rachunek bieżący 
w wysokości  400 000,00 zł. 

19. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 103/2008 w sprawie przyznania 
ekwiwalentu na pokrycie kosztów reprezentacyjnego ubioru służbowego dla 
Kierownika oraz Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Barlinku. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 
1. Burmistrz Barlinka zaakceptował ofertę firmy „MXL4 ARCHITEKCI” ze Szczecina – 

wykonawcy projektu budowlanego na modernizację obiektów sportowych na 
wykonanie adaptacji projektu modernizacji boisk przy PG Nr 1 ul. Leśna na potrzeby 
projektu „ORLIK”, pod warunkiem, iż Rada Miejska w Barlinku dokona zwiększenia 
środków finansowych na przedmiotowe zadanie. 

2. Burmistrz Barlinka zaopiniował pozytywnie wniosek osoby fizycznej o ustalenie 
warunków zabudowy (5 domków jednorodzinnych) – warunki korzystania z drogi 
wewnętrznej dz. nr 219 i zezwolił na dysponowanie terenem drogi na potrzeby 
przejazdu i położenia sieci uzbrojenia. Jednocześnie nakazał, aby zmienić status 
przedmiotowej drogi na drogę publiczną. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem do Aktualizacji Planu Rozwoju 
Lokalnego dot. ulicy Sosnowej i skierował ww. wniosek do Rady Miejskiej w 
Barlinku, ze wskazaniem czasu realizacji projektu po roku 2010. Burmistrz Barlinka 
zapoznał się z wnioskiem do Aktualizacji Planu Rozwoju Lokalnego dot. ulicy 
Wiśniowej i skierował ww. wniosek do Rady Miejskiej w Barlinku, ze wskazaniem 
czasu realizacji projektu po roku 2010. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy na 
realizację budowy sieci wodociągowej na działce o nr Ew. 1/1 obr. Krzynka i 
postanowił wystąpić z zapytaniem do wnioskodawcy, dotyczącym rozwiązania kwestii 
ścieków powstałych na przedmiotowej działce. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic o 
zlecenie opracowania dokumentacji projektowo – kosztorysowej na remont budynku 
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po byłej szkole podstawowej i pokrycie kosztów związanych z jej opracowaniem, i 
skierował powyższy wniosek do Rady Miejskiej w Barlinku z prośbą o opinię, czy 
przedmiotową inwestycję można ująć w budżecie Gminy na rok 2009. Jednocześnie 
postanowił zwrócić się do Stowarzyszenia o określenie możliwości wykorzystania 
opracowanej dokumentacji i podanie oczekiwanych źródeł sfinansowania ww. 
inwestycji. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu dot. 
remontu chodnika przy ul. Św. Bonifacego (droga powiatowa) o rozpatrzenie 
możliwości współfinansowania w/w zadania. Szacunkowy koszt zadania wynosi 
63.000,00 zł brutto, w przypadku wspólnej realizacji Starostwo liczy na 25% 
dofinansowanie ze strony gminy. Burmistrz postanowił poinformować, iż pozytywnie 
opiniuje wniosek, jednocześnie kieruje sprawę do Rady Miejskiej z prośbą o opinię. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS w spr. montażu progów 
zwalniających przy ul. Niepodległości 22 i 24. Burmistrz zobowiązał Barlineckie 
TBS, jako zarządcy do rozwiązania tego problemu, gdyż teren wskazany wyżej służy 
wyłącznie dla potrzeb mieszkańców. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opiniami Komisji Rady Miejskiej w Barlinku w spr. 
przebudowy drogi do Mostkowa. Po analizie Burmistrz postanowił ponownie zwrócić 
się z prośbą do Starosty Powiatowego w Myśliborzu o rozważenie możliwości 
modernizacji drogi powiatowej do Moczydła poprzez położenie nawierzchni 
bitumicznej na istniejącej nawierzchni brukowej, bądź obok w pasie drogi. W 
przypadku uzyskania negatywnej opinii z Powiatu Burmistrz zaplanuje w pierwszej 
połowie 2009 roku wykonanie projektu zastępczego na przebudowę drogi gminnej do 
Moczydła o szerokości 3,5 m, a następnie rozpoczęcie realizacji zadania z terminem 
jego zakończenia w 2010 roku. O powyższym Burmistrz poinformuje Sołtysa 
Moczydła. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z regulaminem udzielania zamówień publicznych 
poniżej kwoty 14.000,00 Euro związanych z przygotowaniem i realizacją projektów 
planowanych do dofinansowania lub dofinansowywanych z Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko. Burmistrz zaopiniował go pozytywnie i postanowił 
podpisać. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Hotelu Barlinek Sp. z o.o. w Barlinku z 
prośbą o odpłatne przekazanie sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej na mienie 
gminy Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił wycofać autopoprawkę z budżetu w 
spr. zwrotu poniesionych kosztów przez firmę Państwa Serweta. Jednocześnie 
postanowił spotkać się z inwestorami w/w zadania i przekazać sprawę do ponownego 
rozpatrzenia. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem porozumienia o współpracy inwestycji 
„budowa monitoringu w miejscowości Barlinek” pomiędzy Burmistrzem Barlinka, a 
Komendą Wojewódzką Policji w Szczecinie, zaakceptował go pozytywnie i 
postanowił podpisać owe porozumienie. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy drogi dojazdowej do 
gruntów rolnych na odcinku Rutnica – Rówienko – zwiększenie środków finansowych 
na powyższe zadanie. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić do wykonawców o 
złożenie ofert dot. wykonania powyższego zadania i dokonać analizy oszacowanych 
kosztów. Po czym wystąpić do Rady Miejskiej z prośbą o opinie w przedmiotowej 
sprawie. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą MXL4 ARCHITEKCI” ze Szczecina - 
wykonawcy projektu budowlanego na modernizacje obiektów sportowych na 
wykonanie adaptacji projektu modernizacji boisk przy PG Nr 1 ul. Leśna na potrzeby 



 4 

projektu „Orlik” oraz na wykonanie etapowania dokumentacji modernizację obiektów 
sportowych MKS „Pogoń”. Po analizie Burmistrz zaakceptował i postanowił zlecić 
wykonanie etapowania dokumentacji na modernizację obiektów sportowych MKS 
„Pogoń”. Natomiast projekt budowlany na modernizacje obiektów sportowych na 
wykonanie adaptacji projektu modernizacji boisk przy PG Nr 1 ul. Leśna na potrzeby 
projektu „Orlik” Burmistrz postanowił skierować do Rady Miejskiej z prośbą o opinię.  

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
budowę nawierzchni wraz z oświetleniem ul. Widok w Barlinku. Uzgodnił ogłoszenie 
na przedmiotowy przetarg z terminem wykonania zamówienia do 30 czerwca 2009 
roku. Jednocześnie zaakceptował skład komisji przetargowej: Janusz Zubyk, Kamila 
Rogut – Szkudlarek i Krzysztof Paszek. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
przebudowę świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem miejsca rekreacji w 
Krzynce. Uzgodnił ogłoszenie na przedmiotowy przetarg z terminem wykonania 
zamówienia do 20 grudnia 2008 roku. Jednocześnie zaakceptował skład komisji 
przetargowej: Janusz Zubyk, Kamila Rogut – Szkudlarek i Krzysztof Paszek. 
Postanowił również wystąpić do sołtysa Krzynki z propozycją udziały w komisji 
przetargowej. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
opracowanie projektu budowlanego na budowę promenady nad brzegiem Jeziora 
Barlineckiego. Uzgodnił zakres projektu na przedmiotowe zadanie i postanowił 
ogłosić przetarg z terminem wykonalności zamówienia do 31 października 2008 roku. 
Jednocześnie zaakceptował skład komisji przetargowej: Janusz Zubyk, Kamila Rogut 
– Szkudlarek i Krzysztof Paszek 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
budowę systemu monitoringu miejskiego w Barlinku. Burmistrz przyjął SIWZ 
(specyfikacje istotnych warunków zamówienia) do projektu, z terminem wykonalności 
projektu wraz z wykonawstwem do 15 listopada 2008 roku. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął do wiadomości informację dot. nie 
przyznania dofinansowania na realizacje zadania „Remont boisk sportowych we 
wsiach Mostkowo i Lutówko w gminie Barlinek” w ramach programu pn. „Pomoc 
finansowa dla jednostek samorządu terytorialnego na rozwój infrastruktury sportowej” 
zgodnie z Uchwałą nr XX/203/08 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z 
dnia 17 czerwca 2008 r. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. likwidacji dwóch studni w Żelicach na 
działce nr 177/4. Po analizie Burmistrz postanowił przekazać sprawę do RG, celem 
przygotowania przedmiotowej działki do sprzedaży wraz z projektem geologicznym. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami przetargu nieograniczonego na 
przebudowę drogi gminnej od m. Równo do m. Laskówko. Na przetarg wpłynęły 4 
ważne oferty. Burmistrz postanowił wybrać ofertę, która zdobyła największą liczbę 
punktów - Zakład Ogólnobudowlany Czesław Klemenski z m. Nowogródek 
Pomorski, oferującą wykonanie zamówienia na kwotę 452.178,32 zł brutto, w tym 8 
% robót dodatkowych. Nadzór nad przedmiotowym zadanie Burmistrz zlecił Panu 
Witoldowi Krasowskiemu. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wynikami przetargu nieograniczonego na 
przebudowę drogi gminnej od m. Dzikówko do m. Moczkowo. Na przetarg wpłynęło 
5 ważnych ofert. Oferta Przedsiębiorstwa Robót Inżynieryjnych i Drogowych s.c. K. 
Leśniak, H. Leśniak, R. Maciąg, K. Mądrzał z Zieleniewa została odrzucona na 
podstawie art. 89 ust. 1 pkt.2 ustawy Prawo zamówień publicznych, gdyż nie 
zawierała dokumentów wymienionych w SIWZ. Burmistrz postanowił wybrać ofertę, 
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która zdobyła największą liczbę punktów P.P-U.H. Anna Tymecka z m. Staw 
oferującą wykonanie zamówienia na kwotę 243.372,92 zł brutto, w tym 3 % robót 
dodatkowych. Nadzór nad powyższym zadaniem zlecony został Panu W. 
Krasowskiemu. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opiniami Komisji Rady Miejskiej dot. wykonania 
adaptacji projektu modernizacji boisk przy PG Nr 1 ul. Leśna na potrzeby projektu 
„Orlik”. Opinie Komisji są pozytywne, w związku z czym Burmistrz postanowił zlecić 
wykonanie przedmiotowego zadania i przygotować stosowną umowę. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
termomodernizację Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barlinku (I etap). Na ww. przetarg 
nie wpłynęła żadna oferta. Burmistrz postanowił unieważnić przetarg i rozpisać nowe 
postępowanie. Jednocześnie zaakceptował skład komisji przetargowej: Janusz Zubyk, 
Kamila Rogut – Szkudlarek, Krzysztof Paszek 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował skład komisji przetargowej na 
przetarg „Budowa monitoringu miejskiego” w osobach Kamila Rogut – Szkudlarek, 
Krzysztof Paszek, Janusz Zubyk, Sławomir Koruc. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji drogi osiedlowej w m. 
Rychnów. Zaakceptował pozytywnie wykonanie dodatkowych robót wynikłych 
podczas inwestycji w/w zadania.  

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dwoma koncepcjami zagospodarowania parku przy 
ul. Sportowej. Postanowił przyjąć koncepcję wstępną – wariant 2 z następującymi 
zmianami: 
- miejsca parkingowe zlokalizowane w pasie drogowym ul. Sportowej, 
- wyznaczenie dodatkowych miejsc parkingowych za działką nr 694, 
- teren pomiędzy Polaną Lecha, a ulicą Sportową przeznaczyć pod nowe inwestycje  
(zabudowa pensjonatowa), 

- zdecydowany charakter parku – promenada wzdłuż brzegu jeziora oraz główna aleja 
wejściowa wraz z alejami spacerowymi, 

- zachowanie istniejącego urządzenia terenu w bezpośrednim sąsiedztwie 
zabytkowego budynku plaży, 

- zmiana granic Ośrodka PAM (Burmistrz postanowił wystąpić do PAM z wnioskiem 
o zajęcie stanowiska w sprawie koncepcji). 

27. Burmistrz Barlinka postanowił ogłosić przetarg nieograniczony na termomodernizację 
SP Nr 1 w Barlinku (I etap), wyznaczając jednocześnie termin wykonania zamówienia 
na 30 września 2008 r. oraz ustalając skład komisji przetargowej w osobach: 
1) Janusz Zubyk – przewodniczący, 
2) Kamila Rogut-Szkudlarek, 
3)  Krzysztof Paszek – sekretarz. 

28. Burmistrz przyjął informację na temat sieci wodociągowej na działce o nr ew. 1/1, 
obręb Krzynka. i postanowił podpisać stosowna umowę regulującą realizację 
przedmiotowego zadania. 

29. Po zapoznaniu się z ofertami, jakie wpłynęły do UM w związku z zapytaniem o koszty 
eksploatacji i utrzymania fontanny na Jeziorze Barlineckim, Burmistrz Barlinka 
postanowił wybrać najkorzystniejszą z nich tj. należącą do firmy: MS AUTO Marcin 
Staszkiewicz - Jaromierki 11a, 74-320 Barlinek. 

30. Burmistrz Barlinka, w związku z realizacją inwestycji dotyczącej oświetlenia 
drogowego w Moczkowie, postanowił rozszerzyć przedmiotowe zadanie o kolejne 
odcinki drogi w ww. miejscowości. 

31. Burmistrz zapoznał się z ofertami, jakie wpłynęły do UM,  w związku z ogłoszeniem 
przetargu nieograniczonego na „Zaprojektowanie i wykonanie systemu monitoringu 
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wizyjnego miasta Barlinek” i przyjął najkorzystniejszą z nich, należącą do firmy 
Z.H.U. "ANMIT" ul. Szarotki 3, 71-604 Szczecin. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zagospodarowania parku oraz 
infrastruktury sportowej w Mostkowie i postanowił ogłosić konkurs na 
zagospodarowanie ww. terenu. Jednocześnie ustalił, iż komisja winna składać się z 5 
osób, w tym 2 osoby z terenu sołectwa, wytypowane przez Sołtysa Mostkowa.  

33. Burmistrz zapoznał się z ofertami, jakie wpłynęły do UM, w związku z ogłoszeniem 
przetargu nieograniczonego na "Przebudowę i modernizację świetlicy wiejskiej w 
Krzynce" i przyjął najkorzystniejszą z nich, należącą do firmy P.B.M. "MADEX" 
Waldemar Borowski, ul. Pełczycka 3a, 74-320 Barlinek. Jednocześnie powierzył 
nadzór nad wykonaniem zadania p. Witoldowi Krasowskiemu oraz Grzegorzowi 
Józefowiczowi w zakresie robót elektrycznych. Ponadto Burmistrz postanowił, po 
wybudowaniu ww. świetlicy, uregulować stan prawny rzeczonej działki oraz działki 
sąsiadującej, a także poinformować o tym właścicieli przedmiotowych gruntów.  

34. Burmistrz zapoznał się z ofertami, jakie wpłynęły do UM, w związku z ogłoszeniem 
przetargu nieograniczonego na "Budowę nawierzchni wraz z oświetleniem na ulicy 
Widok w Barlinku" i przyjął najkorzystniejszą z nich, należącą do Konsorcjum: 
Zakład Inżynieryjno-Budowlany Adam Bulanowski - 74-304 Nowogródek Pomorski 
Somin 1, BIO_SALIX Zdzisław Kozieł - 66-450 Bogdaniec ul. Leśna 17. 
Jednocześnie powierzył nadzór nad wykonaniem zadania p. Witoldowi Krasowskiemu 
oraz Grzegorzowi Józefowiczowi w zakresie robót elektrycznych. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą uzbrojenia terenów na osiedlu 
Górny Taras w Barlinku i postanowił przygotować aneks do umowy na rozszerzenie 
zakresu zadania o zaprojektowanie sieci kanalizacyjnej, łączącej obecny zakres 
opracowania z istniejącą siecią w ulicy Chopina, w którym określony zostanie nowy 
termin realizacji całości projektu do końca roku. 

36. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dotyczącą termomodernizacji Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Barlinku, postanowił: 
1) unieważnić przetarg na wykonanie ww. zadania, z uwagi na fakt, iż jedyna ważna 
oferta jaka nań wpłynęła, przekroczyła wartość jaką Zamawiający przeznaczył na 
realizację zamówienia, 
2) z uwagi na fakt, iż jest to drugi unieważniony przetarg nieograniczony na 
wykonanie przedmiotowego zadania, przeprowadzić negocjacje z najtańszym 
wykonawcą i udzielić zamówienia firmie: Zakład Usługowo-Handlowy 
Ogólnobudowlany "PT" Tadeusz Przybyłek - 74-320 Barlinek ul. Szosa do Lipian 10, 
za kwotę 379 250,96 zł brutto, 
3) nadzór nad wykonaniem zadania powierzyć p. Bolesławowi Spychale. 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą modernizacji drogi osiedlowej w 
Rychnowie i w związku z nieterminowym wykonaniem przedmiotowych robót, 
postanowił naliczyć karne odsetki, które mogą zostać wliczone w poczet dodatkowych 
robót drogowych zleconych wykonawcy - firmie DROMAX ze Strzelec Krajeńskich. 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotycząca remontu I piętra budynku 
Urzędu Miejskiego w Barlinku i postanowił przyjąć roboty dodatkowe wykonane w 
pokojach na I piętrze budynku Urzędu oraz zobowiązać wykonawcę do przedłożenia 
kosztorysu dotyczącego ww. robót. 

39. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dotyczącą członkostwa Gminy 
Barlinek w Związku Gmin Zlewni Jeziora Miedwie, postanowił wystąpić do Rady 
Miejskiej w Barlinku z projektem uchwały o wystąpieniu Gminy z ww. Związku. 
Jednocześnie zobowiązał RI do śledzenia na bieżąco projektu związanego z 
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dofinansowywaniem inwestycji wokół jezior nizinnych, prowadzonego przez 
przedmiotowy Związek. 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy DOMREL o wyrażenie zgody na 
położenie kabla energetycznego w nieruchomościach gminnych (drogi) i postanowił 
zaproponować ww. firmie zawarcie umowy cywilno-prawnej na dzierżawę 
przedmiotowego terenu, wyznaczając jednocześnie opłatę roczną w wysokości 10 
000,00 zł + VAT. Ponadto Burmistrz zobowiązał RI.II do przygotowania projektu 
uchwały RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy z terminem 
powyżej 3 lat. 

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą warunków zabudowy – budowa 
kanalizacji telekomunikacyjnej w pasach dróg gminnych na działkach nr 9, 69, 662, 
769 i w związku z projektowaną siecią telekomunikacyjną, wyraził zgodę na wejście 
w ww. pasy dróg gminnych. 

42. Burmistrz Barlinka zobowiązał RI.III do przygotowania szczegółowego wykazu 
inwestycji realizowanych w Gminie Barlinek wraz z danymi o ich stanie, etapie 
realizacji oraz terminie zakończenia. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z uwagami SKSM S.A. Szczecin i Nadleśnictwa 

Barlinek do projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek w Obr. Krzynka i Płonno, i postanowił przyjąć uwagi 
Nadleśnictwa Barlinek, a tym samym odrzucić uwagi SKSM S.A. Szczecin. 
Jednocześnie postanowił przekazać projekt zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek w Obr. Krzynka i 
Płonno do Rady Miejskiej w Barlinku celem przeprowadzenia dalszej procedury. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. sprzedaży działki ozn. w ewidencji 
gruntów nr 560/8 o pow. 0,0587 ha w Barlinku przy ul. Bocznej na rzecz Wspólnoty 
Mieszkaniowej Boczna 7 w związku z pismem jednego z właścicieli lokalu i 
postanowił uwzględnić powyższy wniosek. Jednocześnie nakazał wystosować pismo 
do BTBS Sp. z o.o. z prośbą o przedstawienie koncepcji co do sposobu 
zagospodarowania terenu przylegającego do posesji poł. Przy ul. Bocznej 9 (wjazd na 
posesję). 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o odsprzedaż 
gruntu przyległego do działki nr 349 w celu poprawienia warunków jej działki i 
postanowił wystąpić do właścicieli sąsiadujących gruntów z zapytaniem, czy są oni 
zainteresowani nabyciem przedmiotowego gruntu oraz z prośbą o złożenie 
stosownych wniosków w sprawie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ESTO Sp. z o.o. w Barlinku z 
prośbą o oddanie w użytkowanie wieczyste działki gruntu nr 277/4 obr. 1 Barlinek i 
postanowił ogłosić przetarg w celu zbycia przedmiotowej działki. 

5. Burmistrz Barlinka zaakceptował wniosek osoby fizycznej o rozpoczęcie procesu 
zbycia działek nr 52/12 i 52/13 położonych w Dziedzicach i postanowił przystąpić do 
procesu sprzedaży ww. działek. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż gruntu 
przyległego do działki nr 98/28 w celu poprawienia warunków jej zagospodarowania i 
postanowił poinformować wnioskodawców, iż Gmina jest obecnie na etapie 
podziałów przedmiotowych gruntów, stąd na dzień dzisiejszy nie przewiduje ich 
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sprzedaży. Niemniej, o zakończeniu powyższych działań, wnioskodawcy zostaną 
poinformowani. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o powiększenie działki 
należącej do budynku nr 56 poł. przy ul. Gorzowskiej w Barlinku i postanowił 
przygotować do sprzedaży powyższy teren w granicach zgodnych z planem 
zagospodarowania przestrzennego. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zbycia działki gruntu oznaczonej w 
ewidencji gruntów nr 142/3 o pow. 0,565 ha obręb Barlinek 2 oraz udziału do ½ 
części w działce gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 142/2 o pow. 0,0283 ha 
obręb Barlinek i postanowił ogłosić drugi przetarg na sprzedaż powyższego terenu, 
zachowując cenę wywoławczą obowiązującą w pierwszym przetargu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zbycia działek gruntu oznaczonych w 
ewidencji gruntów nr 370, 371 i 372 o łącznej pow. 0,2800 ha obręb Żydowo i 
postanowił ogłosić drugi przetarg na sprzedaż powyższego terenu, ustalając cenę 
wywoławczą w kwocie 32 900,00 zł. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem radnego R. Wilka o zakup kosy 
spalinowej dla sołectwa Mostkowo i wyraził zgodę na zakup ww. kosy, nakazując 
jednocześnie, aby powyższy zakup sfinansowany został ze środków sołeckich. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia działki nr 8 obr. Dziedzice, 
gmina Barlinek od ANR na cele publiczne (związane z parkingiem przy pomniku 
wojennym) i postanowił wystąpić z wnioskiem i przejąć w/w działkę. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia działek nr 6/2, 7/20, 7/21, 
7/15 obr Mostkowo, gmina Barlinek od ANR na cele publiczne (zagospodarowanie 
parku oraz infrastruktury sportowej w Mostkowie). Pozytywnie odniósł się do 
powyższego, postanowił wystąpić z wnioskiem i przejąć w/w działki. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opiniami Komisji Rady Miejskiej w spr. pisma 
osoby fizycznej dot. sprzedaży działek gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 
353/3 obr. 1 Barlinek, gdzie dwie komisje nie zajęły stanowiska w sprawie, a jedna 
wnioskuje o zbycie działki nr 353/3 w drodze przetargu nieograniczonego. Burmistrz 
postanowił poinformować zainteresowaną, iż większość radnych nie ustosunkowała 
się pozytywnie do wniosku. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej dotyczącego 
przystąpienia do sporządzenia zmiany  
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego sporządzonym dla terenu 
pomiędzy ulicami: Jeziorną, Gorzowską i brzegiem Jeziora Barlineckiego - tzw. 
Starego Tartaku miasta i gminy Barlinek, a przyjętego Uchwałą Nr L/365/2006 Rady 
Miejskiej  
w Barlinku z dnia 27 kwietnia 2006 r. Burmistrz poinformował wnioskodawcę, iż Komisje 
Rady Miejskiej w Barlinku nie wydały pozytywnej opinii w powyższej sprawie, w związku z 
czym wniosek nie może zostać rozpatrzony pozytywnie.  

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS o uregulowanie stanu 
prawnego części działki nr 501/3 obr. 2 Barlinek. Stan prawny działki i części działki 
501/3 jest uregulowany, działka w całości stanowi własność gminy Barlinek. Po 
analizie Burmistrz postanowił wystąpić z pismem (ofertą) do właściciela działki 
sąsiedniej, tj. dz. 498/3 z propozycją sprzedaży użytkowanej przez niego części działki 
nr 501/3 na jego rzecz. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zobowiązań Zboru „Genezaret” w 
Barlinku w związku z otrzymaniem od gminy Barlinek darowizny w postaci 
nieruchomości, położonej w Barlinku, przy ul. Górnej, stanowiącej niezabudowane 
działki nr 106, 107, 108. Po analizie Burmistrz postanowił skierować do Rady 
Miejskiej projekt uchwały o odstąpienie od darowania w/w darowizny. 
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17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołtysa Moczydeł z prośbą o 
zapewnienie dowozu mieszkańców Moczydeł w okres wakacji do Barlinka, jeden 
dzień w tygodniu. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i wyraził zgodę na 
dowóz. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznal się z wnioskiem radnego RM w Barlinku o ponowne 
wystąpienie do ANR o nieodpłatne przejęcie przez Gminę Barlinek działki gruntu 
zabudowanej, położonej w Mostkowie, ozn. W ewidencji gruntów nr 7/20 o pow. 
0,9814 ha na cele sportowo – rekreacyjne i kulturalne, które mogą służyć w 
przyszłości społeczności sołectwu Mostkowo. Burmistrz postanowił wystąpić do ANR 
z informacją o wpłynięciu w/w wniosku i zapytaniem, czy istnieje możliwość 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Barlinek działki gruntu zabudowanej, położonej 
w Mostkowie, ozn. W ewidencji gruntów nr 7/20 o pow. 0,9814 ha na cele sportowo – 
rekreacyjne i kulturalne, które mogą służyć w przyszłości społeczności sołectwu 
Mostkowo 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu nieograniczonego na 
sporządzenie mpzp dla Osiedla Moczkowo oraz na zmianę mpzp dla Starego Tartaku. 
Burmistrz zatwierdził SIWZ na przedmiotowy przetarg z terminem wykonalności 
mpzp dla Osiedla Moczkowo 14 miesięcy, zaś na częściową zmianę mpzp dla Starego 
Tartaku – 10 miesięcy. Wyraził również zgodę na wpisanie w opisie przedmiotu 
zamówienia SIWZ przy zadaniu: „częściowa zmiany mpzp tzw. Starego Tartaku – 
poza wprowadzeniem możliwości podziału nieruchomości – dodatkowo na 
ewentualną zmianę funkcji dla wydzielanej nieruchomości.  

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. ul. Boczna 4/1 w 
Barlinku w spr. wyrażenia zgody na kupno gruntu dz. nr 566/3. Po analizie Burmistrz 
postanowił przygotować stosowne projekty uchwał na zbycie gruntu dla 
poszczególnych właścicieli działek przyległych do działki nr 566/3. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. w Barlinku ul. 
Łokietka 11 o kupno działki nr 33 położonej w m. Krzynka. W związku z tym, ze 
działka nr 33 przylega do innych działek stanowiących własność innych osób niż 
wnioskodawcy, zbycie przedmiotowej działki może odbyć się w drodze przetargu 
ograniczonego, który Burmistrz postanowił przygotować. O powyższym poinformuje 
wnioskodawcę. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o wykup 
przybudówki znajdującej się koło sali w Dziedzicach. Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawcę, iż brak jest podstaw prawnych, aby sprzedać 
przedmiotową „przybudówkę”. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy „Anndom” Sp. z o.o. z Przelewic 
w spr. podziału działek nr 49 i 48/2 obr. Moczkowo pod budowę budynków w 
zabudowie szeregowej i jednego jednorodzinnego, dróg wewnętrznych. Burmistrz 
postanowił spotkać się z właścicielami przedmiotowych działek, celem przedstawienia 
propozycji Gminy Barlinek dot. podziału działek 49 i 48/2 obr. Moczkowo.  

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem SMW-L „Dom” w Barlinku w spr. 
sprzedaży działek o nr 237/26 i 237/31 położonych w Barlinku na Górnym Tarasie. 
Spółdzielnia jest zainteresowana oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 
237/26 na rzecz użytkowników wieczystych działki nr 908. Burmistrz postanowił 
wystosować pismo do wnioskodawcy z prośbą o uzasadnienie, w jaki sposób 
poprawią się warunki zagospodarowania działki nr 908. 

25. Burmistrz Barlinka przyjął przedstawione materiały dotyczące funkcjonowania 
Jednostek OSP w Gminie Barlinek oraz informację na temat bezpieczeństwa 
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przeciwpożarowego i postanowił przekazać ww. materiały na sesję Rady Miejskiej w 
Barlinku. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą ustalenia nagród pieniężnych w 
konkursie na najładniejszy wieniec dożynkowy na Gminnych Dożynkach 2008 w 
Dziedzicach i postanowił przyznać przedmiotowe nagrody w następujących kwotach: 
1) za zajęcie I miejsca - 400,00 zł 
2) za zajęcie II miejsca - 200,00 zł 
3) za zajęcie pozostałych miejsc - 100,00 zł. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą odkupienia nieruchomości 
zabudowanej od osoby fizycznej w miejscowości Dzikowo, w celu przeznaczenia jej 
na Świetlicę Wiejską i zobowiązał RG.VI do poinformowania wnioskodawcy, iż 
Gmina jest skłonna wykupić przedmiotową nieruchomość za cenę określoną przez 
rzeczoznawcę, tzn. za kwotę 52 396,00 zł. Ponadto Burmistrz postanowił zwrócić się 
do Rady Miejskiej o opinię dotyczącą istniejącej już świetlicy, będącej w 
administrowaniu przez BTBS. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zmiany składu komisji 
przetargowej w przetargu na sporządzenie i zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego (Osiedle Moczkowo oraz Stary Tartak) i 
postanowił o zmianie składu przedmiotowej komisji. I tak: 
1) w miejsce p. K. Paszka członkiem komisji została p. Ewa Jakubowska 
2) w miejsce p. T. Skowrona członkiem komisji został p. Mariusz Andrzejewski. 

29. Burmistrz Barlinka przyjął informację Wójta Gminy Kłodawa o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gazociągów 
wysokiego ciśnienia i nie wystosował żadnych wniosków w powyższej sprawie. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem osób fizycznych dotyczącym oferty 
złożonej przez Gminę Barlinek (dotyczy działki nr 501/3) i postanowił nie przyjąć 
propozycji zamiany gruntów i jednocześnie skierować sprawę do Referatu Gospodarki 
Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska UM, w celu uregulowania sposobu 
korzystania z przedmiotowej działki. 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wypowiedzenia przez Starostę 
Myśliborskiego obowiązującej dotychczas opłaty rocznej z tytułu użytkowania 
wieczystego działek oznaczonych w ewidencji gruntów nr 216 (o pow. 0,86 ha) w 
obrębie Swadzim oraz nr 100 (o pow. 1,77 ha) w obrębie Dzikówko i przyjął ofertę 
Starosty aktualizującą opłatę roczną z ww. tytułu użytkowania wieczystego 
przedmiotowych działek w kwocie 191,00 zł. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o sprzedaż działki 
oznaczonej w ewidencji gruntów nr 205/8 przyległej do posesji wnioskodawców i 
postanowił przystąpić do procesu zbycia przedmiotowej działki na rzecz ww. 
wnioskodawców. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż gruntu 
przyległego do działki nr 481, w celu poprawienia warunków jej zagospodarowania 
postanowił poinformować wnioskodawcę, iż w związku z brakiem koncepcji 
zagospodarowania przedmiotowego terenu, proponuje jedynie dzierżawę. 
Jednocześnie zobowiązał RG.IV, aby skierować sprawę do wiadomości RGM. 

34. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 98/2008 w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, poł. w Mostkowie, oznaczonej w 
ewidencji gruntów działką nr 53/11 o pow. 0,0667 ha. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o ponowne 
przeanalizowanie sprawy odsprzedaży gruntu przyległego do działki nr 98/28, w celu 
poprawienia warunków jej zagospodarowania i postanowił poinformować 
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wnioskodawców, że do czasu zakończenia procedur związanych z wydawaniem 
niezbędnych dokumentów oraz zakończeniem procesu podziału ww. działki, nie ma 
możliwości pozytywnego ustosunkowania się do wniosku. Jedynie możliwym 
rozwiązaniem jest dzierżawa przedmiotowego gruntu. 

36. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się ze sprawą dotyczącą wykazu nieruchomości do 
uporządkowania pod względem geodezyjnym i własnościowym, zgodnie z ustaleniami 
podjętymi na „zespole kierowniczym” w dniu 8 maja 2008 r. postanowił: 
- odnośnie punktu C - wystąpić do współwłaścicieli działki nr 362, poł. w 
miejscowości Wilcze, z propozycją nabycia terenu pod ujęciem wody oraz drogi 
prowadzącej do tego ujęcia, a jednocześnie wystąpić do Agencji Nieruchomości 
Rolnych w Szczecinie o nabycie udziału stanowiącego własność ANR w 
przedmiotowej działce; 
- odnośnie punktu D - zrezygnować z geodezyjnego wydzielenia przepompowni, poł. 
na działce nr 246/12 obr. Barlinek. 

37. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 99/2008 w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, poł. w Barlinku przy ulicy Słonecznej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 903. 

38. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 100/2008 w sprawie ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży, poł. w Barlinku przy ulicy Słonecznej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 623/4. 

39. W związku z wnioskiem osoby fizycznej dotyczącym częściowej zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, tzw. Starego Tartaku oraz 
osobistą interwencją wnioskodawcy w powyższej sprawie u Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Barlinku, a także u Burmistrza Barlinka, Burmistrz postanowił 
przygotować projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany wyżej wskazanego 
planu i skierować go do Rady Miejskiej w Barlinku w celu zajęcia przez nią 
stanowiska. Jednocześnie postanowił wnieść prośbę do Przewodniczącego RM, aby 
umożliwić zainteresowanej osobie fizycznej uczestnictwo podczas prac komisji RM 
nad przedmiotową sprawą. 

40. Burmistrz Barlinka postanowił przystąpić do aktualizacji opłat rocznych z tytułu 
użytkowania wieczystego wszystkich nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Barlinek. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości 

przeznaczonych do oddania w dzierżawę, oddanych w administrowanie 
Barlineckiemu TBS, zgodnie z uchwałami Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 maja 
2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie ww. działek w trybie 
bezprzetargowym na czas nieoznaczony. Stawkę czynszu za przedmiotową dzierżawę 
ustalono zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Barlinka Nr 36/2008 z dnia 12 marca 
2008 r.  

2. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości oddanych w  
dzierżawę, administrowanych przez PGK Sp. z o.o. w Barlinku, zgodnie z uchwałami 
Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 maja 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie ww. działek w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony. 
Stawkę czynszu za przedmiotową dzierżawę ustalono zgodnie z Zarządzeniem 
Burmistrza Barlinka Nr 36/2008 z dnia 12 marca 2008 r.  
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3. Burmistrz Barlinka zapoznał z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o 
wydzierżawienie części działki nr 272/9 o pow. 2,7 ara położonej przy posesji ul. 
Gorzowskiej 46 z przeznaczeniem na cele ogrodowe i wyraził zgodę na zawarcie 
umowy w powyższej sprawie na okres do 3 lat. Jednocześnie postanowił oddać 
przedmiotową działkę w administrowanie PGK Sp. z o.o. w Barlinku oraz przekazać 
do PGK ww. wniosek. 

4. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę, dot. działek o nr 53/10 i 53/12 o łącznej 
pow. 0,1344 ha obr. Mostkowo, z przeznaczeniem na ogród przydomowy oraz plac 
zabaw, zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 maja 2008 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie ww. działek w trybie bezprzetargowym 
na okres powyżej 3 lat. Stawkę czynszu za przedmiotową dzierżawę ustalono w 
wysokości 0,25 zł za 1m2 rocznie. Jednocześnie zobowiązał RGM.IV do 
przygotowania projektu uchwały RM w Barlinku w sprawie ustalenia okresu 
dzierżawy przedmiotowych działek na czas dłuższy od uchwalonego wcześniej. 

5. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie w sprawie dzierżawy części działki nr 233/4 i 
nr 233 o pow. 44,94 poł. przy ul. Armii Krajowej, na okres 3 lat w celu prowadzenia 
działalności gospodarczej. Jednocześnie zobowiązał RGM.IV do wystąpienia do Rady 
Miejskiej w Barlinku z projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia ww. działek 
na czas nieoznaczony. Ponadto nakazał RGM.IV zwrócić się do RF z wnioskiem o 
umorzenie odsetek od zobowiązań dla dotychczasowego dzierżawcy.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w spr. wydzierżawienia 
części działki nr 114/17 w celu dojazdu i funkcjonalności działki nr 114/15 i 
zobowiązał RGM.IV do wystąpienia do Rady Miejskiej w Barlinku z projektem 
uchwały w sprawie wydzierżawienia ww. działki na czas nieoznaczony, w trybie 
bezprzetargowym. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. bezumownego korzystania przez 
osoby fizyczne z nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewidencji gruntów działką 
nr 208/8 i zobowiązał RGM.IV do skonsultowania kwestii dot. ściągalności 
należności z Radcą Prawnym Urzędu. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wypowiedzenia umowy przez MKS 
„Pogoń” w związku z rezygnacją prowadzenia drugiej drużyny w m. Mostkowo z 
dniem 30.06.2008 i postanowił rozwiązać z MKS „Pogoń” umowę użyczenia na 
obiekt 7/8 i 8/5 w Mostkowie, zobowiązując jednocześnie RF do wstrzymania dalszej 
dotacji dla MKS „Pogoń” na utrzymanie KS „Koral”. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS „Koral” z prośbą o użyczenie gruntu 
wraz z zabudowaniami na działkach nr 7/8 i 8/5 w Mostkowie w celu prowadzenia 
ww. Klubu Sportowego i postanowił wystąpić do Rady Miejskiej w Barlinku z 
projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie przedmiotowego terenu 
Klubowi Sportowemu „Koral” w trybie bezprzetargowym i na czas nieoznaczony. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę dot. remontu pomnika wojennego w 
Barlinku w zakresie obłożenia płytami granitowymi jasnymi „rosa beta”, wykonanie 
korony dla orła i zachowanie tablicy upamiętniającej remont pomnika oraz najtańszą 
ofertą Zakładu Kamieniarskiego Meisinger wynosząca 10 500,00 zł + koszty 
wynagrodzenia inspektora nadzoru w wysokości 260,00 zł, i postanowił zawrzeć 
umowę z ww. zakładem. Jednocześnie postanowił, że wobec posiadanych środków 
przyznanych przez Radę OPWiM z Warszawy w wysokości 8 000,00 zł, kwota 
pieniężna brakująca do zrealizowania zadania zostanie pokryta z rezerwy budżetowej 
Gminy.  
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami w spr. segregacji odpadów 
komunalnych stałych prowadzonej w 2007 roku przez firmy prowadzące odbiór 
odpadów, na podstawie zezwoleń uzyskanych od Burmistrza Barlinka. Burmistrz 
zobowiązał RGM do sprawdzenia, czy firmy posiadające koncesje na odbiór odpadów 
(segregację odpadów komunalnych stałych) spełniają wszystkie wymogi zawarte w 
koncesji. W przypadku nie dostosowania się firm, wezwać w trybie 1 tygodnia do 
podjęcia działań, aby dostosowały działania do wydanej koncesji. Brak dostosowania 
będzie skutkował cofnięciem koncesji. Zobowiązał również RGM do przygotowania 
ulotki informacyjnej, gdzie takie punkty segregacji odpadów komunalnych są i jakie 
firmy świadczą takie usługi. Burmistrz Barlinka oczekuje od PGK Sp. z o.o., aby w 

miesięcy sierpniu złożyło stosowne wnioski i podało, jakie widzi możliwości zbliżenia 

się do optymalnego pułapu planowanego odzysku odpadów. 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Multimedia Polska S.A. dot. przeniesienia 

zgody na budowę kanalizacji teletechnicznej wraz z szafami ulicznymi w m. Barlinek. 
Po analizie Burmistrz negatywnie odniósł się do przedmiotowego wniosku, aby 
przenieść stawki obowiązujące w uchwale dot. stawek za zajęcie pasa drogowego. 
Zobowiązał RGM do przeprowadzenia analizy kosztów wykonania operatu 
szacunkowego na udostępnienie terenu na przeprowadzenie kanalizacji 
teletechnicznej przez rzeczoznawcę majątkowego. 

13. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Przedmiotem zarządzenia są 
lokale mieszkalne: nr 7 położony w budynku nr 1 przy ul. 31 Stycznia 1 w Barlinku 
oraz nr 4 położony w budynku nr 45, w klatce „a” przy ul. Niepodległości 45 w 
Barlinku. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją firmy Netto dot. aneksu do umowy z 
jednoczesnym przedłużeniem umowy na kolejny okres 5 lat. Burmistrz postanowił 
przygotować aneks do umowy jedynie w zakresie wyłączenia z dzierżawy części 
nieruchomości w związku z planowaną budową ronda na skrzyżowaniu ul. 31 
Stycznia, Gorzowska i Niepodległości, a także zmiany nazwy i osoby reprezentującej 
Gminę Barlinek, a także firmę Netto. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dzierżawy działek nr 206/7, 269/3 i 
2121/1 na rzecz Multimedia Polska S.A. w spr. przeniesienia zgody na budowę 
kanalizacji teletechnicznej wraz z szafkami ulicznymi. Postanowił przygotować i 
skierować do Rady Miejskiej stosowny projekt uchwały w zakresie w/w działek na 
okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym. 

16. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości oddania w 
dzierżawę na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, właściciela garażu części dz. nr 
118/18 o pow. 12 m2 oraz części dz. nr 386/2 o pow. 300 m2 nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Barlinek oddanych w administrowanie BTBS Sp. z o.o. 
Stawka czynszu w wysokości 1,65 zł + 22% VAT miesięcznie z przeznaczeniem pod 
grunt pod garażem oraz 0,35 zł + 22% VAT rocznie z przeznaczeniem na cele 
ogrodowe. Okres dzierżawy na czas nieoznaczony zgodnie z podjętymi uchwałami 
Rady Miejskiej. 

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości oddania w 
dzierżawę na rzecz właściciela działki sąsiedniej nr 254/6 o pow. 2613 m2 obr. 
Dziedzice. Stawka czynszu w wysokości 0,25 +22% VAT rocznie z przeznaczeniem 
na cele ogrodowe. Okres dzierżawy powyżej 3 lat zgodnie z podjętymi uchwałami 
Rady Miejskiej. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o wskazanie sposobu wydania działki nr 
208/13 złożonego przez Pana A. Kędzior w nawiązaniu do pisma 
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RB.III.72243/33/2003 w spr. wezwania do zwrotu Gminie Barlinek przedmiotu 
dotychczasowej dzierżawy. Burmistrz postanowił ponownie wezwać do zwrotu 
Gminie Barlinek przedmiotu dotychczasowej dzierżawy w stanie wolnym od osób i 
rzeczy prawa dzierżawców reprezentujące do dnia 01 sierpnia b/r.  

19. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży nieruchomości – lokalu 
mieszkalnego, stanowiącego własność Gminy Barlinek, w drodze bezprzetargowej. 
Przedmiotem sprzedaży są lokale mieszkalne:  

            - nr 6 położony w budynku mieszkalnym nr 7, w klatce „b” przy ul. Dworcowej, 
działka ewidencyjna nr 37/1 o pow. 0,0662 ha. Obr 2 m. Barlinek 

            - nr 10 położony w budynku mieszkalnym nr 45, w klatce „b” przy ul. Niepodległości, 
działka ewidencyjna nr 287/3 o pow. 0,0301ha. Obr 2 m. Barlinek 

            - nr 28 położony w budynku mieszkalnym nr 8, przy ul. Koziej 8, działka ewidencyjna 
nr 135 o pow. 0,0328 ha. Obr 2 m. Barlinek 

            - nr 4 położony w budynku mieszkalnym nr 23, przy ul. Szpitalnej 23, działka 
ewidencyjna nr 604/9 o pow. 0,0189 ha. Obr 2 m. Barlinek 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami wykonawców częściowego remontu 
pomnika w Dziedzicach. Zwrócono się do trzech firm o przedłożenie ofert na 
murowanie murka i ustawienie słupków z łańcuchami. Ofertę złożyła jedna firma, 
Mader z Barlinka na kwotę 7970,00 zł. Burmistrz przyjął powyższą ofertę i 
postanowił podpisać stosowną umowę. 

21. Burmistrz Barlinka podjął Zrządzenie Nr 101/2008 w sprawie podania do publicznej 
wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. 

22. Burmistrz Barlinka podjął Zarządzenie Nr 102/2008 w sprawie sprzedaży 
nieruchomości - lokalu mieszkalnego, stanowiącej przedmiot własności Gminy 
Barlinek, w drodze bezprzetargowej na rzecz jej najemcy. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą zabezpieczenia w budżecie 
gminy środków finansowych w kwocie 20 000,00 zł na wykupienie sieci 
wodociągowo-kanalizacyjnej wybudowanej przez osoby fizyczne i postanowił spotkać 
się z ww. osobami w sprawie przejęcia przedmiotowej sieci wodociągowo-
kanalizacyjnej. Jednocześnie zobowiązał Skarbnika Gminy do zabezpieczenia ww. 
środków w tegorocznym budżecie na wyżej wspomniany cel. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Ministra Środowiska – Departament 
Geologii Koncesji Geologicznej w sprawie zaopiniowania wniosku FX Energi Poland 
Sp z o.o. o wydanie koncesji na poszukiwanie i rozpoznanie złóż gazu ziemnego i 
ropy naftowej na obszarze „Lipiany-Barlinek” i zaopiniował powyższy wniosek 
pozytywnie. 

25. Burmistrz Barlinka przyjął Program Usuwania Wyrobów Zawierających Azbest dla 
Miasta i Gminy Barlinek na lata 2009 – 2014 i zobowiązał RGM.VII do 
przygotowania projektu uchwały RM w przedmiotowej sprawie. 

26. Burmistrz Barlinka przyjął informację o zakładach pracy działających w Gminie 
Barlinek i po przeanalizowaniu ww. materiałów, przekazał je do Rady Miejskiej, 
zgodnie z przyjętym przez nią planem prac na rok 2008. 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją BTBS dot. wydzierżawienia części 
działki nr 261/2 obręb 2 Barlinek, z przeznaczeniem pod zabudowę garażu blaszanego 
i postanowił skierować projekt uchwały do RM w Barlinku w sprawie 
wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej ww. nieruchomości na czas 
nieoznaczony. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS o podanie informacji, czy działka 
nr 49/24 poł. przy Al. 1-go Maja 22 może stanowić przedmiot dzierżawy na lata 
przyszłe, w związku z planowaną sprzedażą tego terenu i ze złożonymi podaniami 
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dwóch lokatorów ww. nieruchomości odnośnie chęci wydzierżawienia tej części 
działki i postanowił przesłać do BTBS informację, iż istnieje możliwość 
wydzierżawienia przedmiotowej części nieruchomości na czas nieoznaczony, z 
zachowaniem 1-miesięcznego okresu wypowiedzenia, w związku z planowaną 
sprzedażą ww. nieruchomości. 

29. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z prośbą firmy Bruk Pol o wydzierżawienie 
części działki nr 124/3 o pow. 80m2 na okres od 01.08.2008 r. do 30.01.2009 r. w celu 
wykonania inwestycji pod nazwą Budynek Handlowo-Usługowy z Apteką 
Ogólnodostępną oraz Parkingiem Nadziemnym i Podziemnym, podjął Zarządzenie Nr 
104/2008 w sprawie wykazu nieruchomości oddanej w dzierżawę, poł w obr. 2 M. 
Barlinek, ustalając jednocześnie stawkę czynszu w wysokości 2,20 zł + 22% VAT 
oraz okres dzierżawy do 30.01.2009r. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wydzierżawienie 
działki nr 432/2 znajdującej się przy budynku mieszkalnym przy ul. Gorzowskiej 27, 
na okres jednego roku, w celu parkowania przyczepy i postanowił przejąć ww. 
nieruchomość oraz jej nie wydzierżawiać, z uwagi na wszczętą uprzednio procedurę 
sprzedaży, której zakończenie przewiduje się w okresie 6 miesięcy. 

31. Burmistrz Barlinka, po zapoznaniu się z wnioskiem osoby fizycznej o 
wydzierżawienie nieruchomości gruntowej o pow. 84m2 zabudowanej budynkiem 
gospodarczym, o łącznej pow. 42m2 , oznaczonej w ewidencji gruntów częścią działki 
nr 246/4 obręb Dziedzice, z przeznaczeniem na cele garażowe, nie wniósł żadnych 
uwag i postanowił przekazać ww. wniosek do Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic, 
celem rozpatrzenia faktu wydzierżawienia przedmiotowej działki na rzecz 
wnioskodawcy. 

32. Burmistrz Barlinka przyjął prośbę osoby fizycznej o zmianę terminu realizacji zadania 
na dzień 31.07.2008 r. (zaplanowanego wcześniej na dzień 16.07.2008 r.), a 
dotyczącego gminnej ewidencji zabytków oraz programu opieki nad zabytkami dla 
gminy Barlinek, wyraził zgodę na przedmiotową prośbę (zmianę terminu należy 
określić w formie aneksu do wcześniej zawartej umowy) oraz zobowiązał RGM.IV do 
przedstawienia harmonogramu realizacji ww. programu. 

33. Burmistrz Barlinka  zapoznał się z prośbą osób fizycznych o wyrażenie zgody na 
wykonanie zagospodarowania części frontowej działki nr 566/3 przed segmentem 
będącym ich własnością oraz o wykonanie utwardzonego dojazdu do garażów i 
postanowił przygotować projekty uchwał RM w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym i na czas nieoznaczony ww. terenów, w 
zakresie działek objętych dotychczasową umową. Jednocześnie postanowił aneksować 
wyżej wspomniane umowy w związku z przygotowaniem ww. projektów uchwał. 

 
 

       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na dostawę artykułów spożywczych i 
chemicznych do Urzędu Miejskiego w Barlinku, i postanowił wybrać najtańsza ofertę 
należącą do firmy ARO z Barlinka – Krzysztof Ligenza, zobowiązując jednocześnie 
RO.IV do przygotowania stosownej umowy obejmującej 1 rok. 

2. Burmistrz Barlinka zobowiązał Kierowników Referatów do składania raz na kwartał, 
na posiedzenie kierownicze wniosków o przyznanie nagrody Burmistrza dla 
pracowników. 

3. Burmistrz Barlinka zobowiązał wszystkich kierowników referatów UM, do 
poinformowania pracowników sobie podległych, aby wszelkiego rodzaju "polecenia 
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wyjazdu służbowego" (czyli tzw. delegacje) rozliczane były przez nich na bieżąco, 
czyli niezwłocznie po powrocie z przedmiotowego wyjazdu. 

4. Działając w imieniu Gminy Barlinek, Burmistrz zawarł umowę z Milan Zaplatilek 
Individual Soccer School s.r.o. Sp. z o.o. w Polsce, z siedzibą w Barlinku przy ul. 
Szosowej 2, która dotyczy współpracy Gminy z MZISS w zakresie udostępniania 
gminnych obiektów sportowych. Umowę zawarto na okres 3 lat i nie rodzi ona dla 
Gminy żadnych skutków finansowych. W imieniu Burmistrza Barlinka, realizatorem 
powyższej umowy będzie inspektor ds. sportu Barlineckiego Ośrodka Kultury. 

 

 

     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. kosztów wprowadzenia nowych 

oddziałów w przedszkolach i postanowił skierować powyższą sprawę do rozpatrzenia 
przez Komisję Finansowo-Budżetową i Planowania Gospodarczego oraz Komisję 
Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności Rady Miejskiej w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na dowozy dzieci i 
zatwierdzenia składu komisji na przedmiotowy przetarg. Postanowił ogłosić przetarg 
na powyższe zadanie. Jednocześnie zatwierdził skład komisji przetargowej w składzie: 
Czesław Kolwalczyk, Katarzyna Prochera, Alicja Pietrzak, Barbara Jarosz, Elżbieta 
Trautman. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem SP nr 4 w Barlinku z prośbą o wyrażenie 
zgody na utworzenie w roku szkolnym 2008/2009 czterech oddziałów klas 
pierwszych, czyli zwiększenie z trzech do czterech oddziałów oraz opinią ROś w 
przedmiotowej sprawie. Po zapoznaniu się, Burmistrz pozytywnie zaopiniował 
utworzenie dodatkowego oddziału klasy I w SP nr 4 w Barlinku, przy ul. 
Kombatantów 3. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przyjął pozytywnie umowę o współpracy pomiędzy 
Milan Zaplatinek Individual Soccer School s.r.o. Sp. z o.o. w Polsce z siedzibą w 
Barlinku, a Gminą Barlinek. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały Rady Miejskiej w spr. opłaty 
stałej za pobyt dziecka w przedszkolu lub żłobku. Zaopiniował go pozytywnie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej.  

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z listą uczniów objętych stypendium Burmistrza oraz 
listą zbiorczą środków finansowych niezbędnych na wypłatę stypendiów, której łączna 
kwota wynosi 3.072,00 zł. Brakujące środki to kwota 2.100,00 zł. Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował wniosek i zobowiązał do przygotowania stosownego wniosku 
o zwiększenie w/w środków i przedłożenia Skarbnikowi. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. ustalenia zasad 
korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Barlinek oraz wysokości wnoszonych opłat za 
korzystanie z posiłków. Zaakceptował go pozytywnie i postanowił skierować do Rady 
Miejskiej w Barlinku. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. środków na dofinansowanie zakupu 
podręczników – wyprawka szkolna. Zgodnie z listami przedstawionymi przez szkoły 
do dnia 30.06.2008 roku – I transza warunki przyznania świadczenia spełniło 12 
uczniów. Łączna kwota na zakup podręczników to 1.680,00 zł. Kwota na „wyprawkę 
szkolną” wypłacona zostanie po otrzymaniu środków finansowych z Ministerstwa 
Edukacji Narodowej. 

 



 17 

 
VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC 
 

1. Burmistrz zapoznał się ze sprawą dot. zakupu urządzeń typu router do celów 
stworzenia połączenia sieciowego ROś z budynkiem Urzędu Miejskiego w Barlinku i 
spośród przedstawionych przez ABI ofert, wybrał najtańszą ofertę należącą do firmy 
XCOMP ze Szczecina, w kwocie 19 416,79 zł. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
1. Został rozstrzygnięty na wolne pomieszczenia w budynku Przychodni przy ul. 

Szpitalnej. 
2. W dniach 27 - 29 czerwca z okazji 730-lecia Barlinka i Dni Barlinka gościliśmy gminy 

partnerskie ze Schneverdingen, Eksjo i Prenzlau. 
3. Wybrana została nowa Królowa Puszczy Barlineckiej - Magdalena Adamiok. 
4. Zostały wprowadzone w Urzędzie Miejskim elektroniczne podpisy przelewów. 
5. Odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie nt. 

kontynuacji remontu drogi 156 oraz budowy obwodnicy Barlinka. 
6. Odbyło się Walne Zgromadzenie PGK Sp. Z o.o. w Barlinku. 
7. Spotkano się z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego nt. finansowania 

inwestycji komunalnych. 
8. Spotkano się z przedstawicielem firmy Netto w spr. przedłużenia umowy dzierżawy. 
9. Odbyło się spotkanie z Komendantem Policji w Barlinku nt. poprawy bezpieczeństwa 

w sezonie letnim. 
10. Odbyło się spotkanie z Prezesem WFOŚ i GW w Szczecinie w spr. finansowania 

projektu skanalizowania terenów wiejskich. 
11. Spotkano się z przedstawicielem Telekomunikacji Polskiej w spr. stworzenia lepszej 

dostępności internetu na terenie gminy Barlinek. 
12. Uczestniczono w 21 rocznicy Ruchu Trzeżwościowego. 
13. Odbyło się spotkanie z Prezesem Bomet Caparo nt. przejęcia w dzierżawę stacji 

uzdatniania wody od Bomet Caparo. 
14. Odbyło się Walne Zgromadzenie Sprawozdawczo - Wyborcze Stowarzyszenia Lider 

Pojezierza. 
15. Uczestniczono w Walnym Zgromadzenie SM "Piast" w Barlinku. 
16. W miesiącu lipcu goszczono delegacje grupy Francuzów z zaprzyjażnionego miasta 

Courrieres. 
17. Uczestniczono w świecie Wojska w związku z przekazaniem sztandaru nowemu 

dowódcy Jednostki Wojskowej w Choszcznie. 
18. Uczestniczono w Święcie Policji. 
19. Odbyło się spotkanie z Kanclerzem Pomorskej Akademii Medycznej w spr. 

zagospodarowania działek przy ul. Sportowej w Barlinku. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


